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BRMG.0012.138.2017/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 39-13/2017 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 13 grudnia 2017 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 5 
(pięć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Lech Kaźmierczyk 
 

Posiedzeniu przewodniczył radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący 
Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 39 posiedzenia Komisji, stwierdził quorum, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
 
 

 
 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 1434 – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – 
druk nr 1435 – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
 

3. Budowa basenu w Gdańsku Wrzeszczu w partnerstwie publiczno – prywatnym. 
Stan aktualny. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Wydziału Polityki Gospodarczej 

 

4. Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. Zielonogórskiej. Stan 
zaawansowania. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

5. Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2017 roku przez Gdański 
Ośrodek Sportu. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie przewodniczący poinformował, że po sporządzeniu porządku posiedzenia 
do Komisji Sportu został skierowany do zaopiniowania projekt uchwały RMG w 
sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 – 
druk nr 1436. Zaproponował, aby wprowadzić i omówić ten projekt uchwały w pkt 
2A porządku posiedzenia. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku: 
4 za – jednogłośnie 
 
 



2 

 

Kolejną zmianą porządku obrad zaproponowaną przez przewodniczącego było 
przeniesienia omawiania pkt 4 i pkt 5 zaraz po projektach uchwał, czyli byłyby to: 
Pkt 3: Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. Zielonogórskiej. Stan 
zaawansowania. 
Pkt 4: Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2017 roku przez Gdański 
Ośrodek Sportu. 
 
Głosowanie za zmianą w porządku: 
4 za – jednogłośnie 
 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1434 – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
18 grudnia 2017 r. BRMG.0006.478.2017). 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 

Następnie, z uwagi na brak głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 1434 – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 2 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1434 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 39-13/77-47/2017). 

 
PUNKT  - 2 

 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1435 – w zakresie działania Komisji.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
18 grudnia 2017 r. BRMG.0006.479.2017). 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 

Następnie, z uwagi na brak głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 1435 – w zakresie działania Komisji. 
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USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1435 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 39-13/78-48/2017). 
 

PUNKT  - 2A 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 – druk nr 
1436. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
18 grudnia 2017 r. BRMG.0006.480.2017). 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła 
projekt uchwały. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jaka suma jest na Zielone Skwery Oliwy? Przywracamy to drugi rok z rzędu.  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
36 108 zł. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli to już jest ta końcówka. 
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 1436. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1436. (Opinia nr 39-13/79-
49/2017). 

PUNKT  - 3 
 

 

Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. Zielonogórskiej. Stan zaawansowania. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Jeżeli chodzi o Zielonogórską to sytuacja wygląda następująco. Podjęliśmy starania 
jako Gdański Ośrodek Sportu i Miasto Gdańsk, aby obiekt Zielonogórska powstał 
wraz z rewitalizacją Biskupiej Górki. To były nasze jedyne na ten czas starania, 
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które podjęliśmy, ale niestety nieowocne, gdyż w tym programie nie może dojść do 
realizacji inwestycji trwałych, stąd projekt rewitalizacji boisk i budowy kompleksu 
sportowo – rekreacyjnego na Zielonogórskiej zostaje odłożony na termin 
późniejszy. Natomiast jest w trakcie realizacji aplikacja i to jest decyzja Kolegium 
Prezydenckiego dotycząca Letnicy. Jeżeli państwo zechcą to na kolejnej Komisji 
przedstawię etap zaawansowania budowy, bo jest projekt, który tworzymy sześciu 
boisk piłkarskich w tym jednego zadaszonego i dwóch sztucznych oraz trzech 
muraw naturalnych na powierzchni ponad 8 ha, które są w okolicy ul. Stalowej. 
Także przykra dla nas wiadomość boisko Zielonogórska musi poczekać na inne 
finansowanie, na inne środki. Mamy na razie koncepcję dotyczącą 
zagospodarowania tego terenu. Nie mamy projektów budowlanych. Projekt musi 
poczekać na swoją kolej.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Rozumiem, że docelowo to będzie w przyszłym roku? Później?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej nie ma tych środków. Myślę, że można 
poczynać starania szukania partnera do realizacji tego przedsięwzięcia i teraz 
mamy już zielone światło, żeby też w tym kierunku chociażby iść, bo mamy dobre 
doświadczenia we współpracy chociażby z Jaguarem czy Gedanią, które przy 
odpowiednim wsparciu doprowadziły do sytuacji takiej, że mają doskonałą bazę 
sportową i się rozwijają i być może ten model, który już funkcjonuje i działa warto 
też przenieść na Zielonogórską. Myślę, że to jest zadanie na lata 2018-2019, żeby 
znaleźć partnera, który jest w stanie podołać temu wyzwaniu.    
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Boiska w Letnicy to już w przyszłym roku może zacząć się realizacja?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Mamy już w tym roku wykonaną koncepcję. Trwają prace nad projektem 
budowlanym. Chcemy też to robić we wsparciu z Ministerstwem Sportu i Turystyki, 
a także ze wsparciem Pomorskiego Związku Piłki Nożnej oraz Polskim Związkiem 
Piłki Nożnej. Przychylność jest pana Zbigniewa Bońka, który był podczas meczu 
również obecny i pani Prezydent Dulkiewicz rozmawiała na ten temat i pan Prezes 
Michalski. Jest pełne wsparcie do tej inicjatywy, bo jak wiecie państwo, inne kluby 
jak Legia, Jagiellonia czy Pogoń Szczecin one otrzymują wsparcie ze strony 
Ministerstwa, więc myślę, że i też Gdańsk i Gdańskie Centrum takie Narodowe 
Centrum Treningowo – Piłkarskie miałoby powstać w Letnicy. Szacunkowy koszt to 
jest ok 50 mln zł. Głównym partnerem tego przedsięwzięcia oczywiście z racji 
naturalnej jakby jest Lechia. Natomiast założenia są następujące, że ok 60-70% 
byłoby rzeczywiście przeznaczonych na dostęp dla szkółek dla młodzieży głównie z 
Lechii. Natomiast 30-40% planujemy, aby ten czas był przeznaczony dla innych grup 
oraz na potrzeby Pomorskiego Związku Piłki Nożnej, aby realizować różnego 
rodzaju turnieje, przedsięwzięcia, konferencje oraz różne działania związane ze 
szkoleniem dzieci i młodzieży. Jeżeli państwo pozwolą to w styczniu bądź lutym 
jestem gotowy państwu przygotować stan zaawansowania tego projektu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. Czy jakieś pytania są dodatkowe?  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Ja zawsze będę pytał o Kościerską. Czy jeszcze będziecie próbować występować?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Naturalnie tak. Mamy dokumentację przygotowaną. To jest projekt, który będzie 
prawdopodobnie składany w Ministerstwie i mam nadzieję, że kropla drąży skałę i 
w końcu się dostanie od Ministra pieniądze. Ważne jest wsparcie ze strony 
politycznej, bo też jest to bardzo ważne i też ukłon w kierunku państwa radnych, 
żeby wykonać w tym zakresie jakieś prace.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję panie dyrektorze. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 

PUNKT  - 4 
 

Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2017 roku przez Gdański 
Ośrodek Sportu. 

 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Chciałbym przedstwić podsumowania działania Gdańskiego Ośrodka Sportu. 
Najważniejsza zmiana, która rzuca się w oczy to MOSiR przekształcił się w GOS 
czyli Gdański Ośrodek Sportu. To firma, która już dosyć liczna. W momencie, kiedy 
przychodziłem do pracy to było 27 osób. Dziś jest to 117. W perspektywie kolenych 
30 do zatrudnienia, więc firma rośnie w siłę, ale też zadań przybywa oraz 
projektów, które realizujemy wspólnie. To tylko niektóre z projektów, które 
chciałbym państwu przedstwić, które zostały zrealizowane pomyślnie w roku 2017. 
Zaczniemy od imprez sportowych. Najważniejszą imprezą, która odbyła się w roku 
2017 to Trzeci Gdański Maraton. Niestety bez sponsora tytualarnego, ale rekordowa 
frekwencja i przypomnę tylko, że poprzednie dwie edycje to były biegi również 
wyjątkowe, gdyż otrzymały najwyższe laury jeżeli chodzi o czasopismo Maratony 
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Polskie.pl czyli ocena co do jakości tej imprezy. Pokonaliśmy wszystkie maratony 
powyżej 1000 osób w kraju, pokonując Warszawski Orlen Maraton, Wrocławski, 
Poznański czy też Kracovia Maraton. Mam nadzieję, że w tym roku również nie 
będziemy odstwali. Nie ma jeszcze rankingu, ale jesteśmy na dobrej drodze ku 
temu. Ponad 3400 osób łącznie wystarowało w tej imprezie. Na biegu głównym 
ponad 2700 osób dotarło do mety.   

 
 

 
Triathlon Gdańsk to kolejna impreza sztandarowa, od wielu lat realizowana na 
dystansie olimpijskim, tj. 950 m pływanie, 40 km rower i 10 km bieg. To jest 
dyscyplina, która coraz większą zdobywa popularność. Z racji tej, że jest to już 
dyscyplina olimpijska również się odbywa też ściganie na Igrzyskach Olimpijskich. 
Tradycyjnie te zawody robimy również dla dzieci, gdzie dystanse są od 38 metrów 
biegu, po dystanse, które są dla dorosłych. W tym roku uruchomione są już zapisy. 
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W tej chwili na lipcowy start już jest zapisanych 368 osób, a na maraton ponad 
1000 osób już zapłaciło również na kwiecień 2018 r. Także jak na razie bardzo 
dobrze ten rok się zapowiada. 

 
Bieg Westerplatte też rekord frekwencji i bardzo dobrze przyjęty bieg. Nowa trasa 
wiodąca z Westerplatte przez kładkę na Ołowiankę. Impreza, która kończyła się 
przy Europejskim Centrum Solidarności. Bardzo dobre recenzje i duża frekwencja. 
3452 osoby dobiegły do mety. To kolejny rekord, który padł w roku 2017.  

 
Gdańsk Biega. To impreza już po raz 9 organizowana tradycyjnie w Parku Reagana, 
bieganie po plaży oraz w alejkach nadmorskich wspólnie realizowane z Biurem 
Promocji Miasta Gdańska. Impreza na stałe się wpisała w kalendarz wydarzeń 
biegowych Miasta Gdańska. Impreza o szczególnym charakterze, bieganie dla 
przyjemności bez pomiaru czasu, bez ewidencji miejsc, po prostu wszyscy, którzy 
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chcą zamanifestować swoje przywiązanie do aktywności pojawiają się na plaży i w 
bardzo radosnej atmosferze pokonują dystans 3,3 km lub 6 km.  

 
Cross Duathlon to nowa impreza, która się pojawiła w kalendarzu Gdańskiego 
Ośrodka Sportu. Pierwsza jej edycja to 18 listopada miała miejsce w Trójmiejskim 
Parku Krajobrazowym w Oliwie. Impreza, która kończyła sezon, ale niech laurką 
będzie też opinia zwycięzcy pana Formeli, który od 20 lat ściga się na trasach i jest 
to cyctat zaczerpnięty z wywiadu Trojmiasto.pl, gdzie mówi, że na wielu 
imprezach była, natomiast tak przygotowanej imprezy jeszcze nie doświadczył, co 
dla nas jest bardzo ważnym sygnałem o właściwym kierunku, który przybraliśmy, 
dlatego będziemy ją kontynuowali w roku 2018. To był dystans 15 km jazdy po 
terenie trudnym w Trójmiejskim Praku Krajobrazowym na rowerach typu MTB, 
potem niemal 5 km biegu i potem znowu 5 km biegu, czyli trzy etapy rywalizacji.    
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Niewątpliwie najwżniejszą imprezą roku 2017, której Gdański Ośrodek Sportu był 
partnerem z racji tej, że w gdańskiej marinie baza tych regat się odbywała to 
Mistrzostwa Europy ORC, której partnerem tytularnym była firma dr Irena Eris. 
Impreza, która się odbyła w lipcu 2017. Marina zamieniła się na tydzień w bazę 
najważniejszych regat, które się odbywały w Polsce. Impreza była poprzedzona 
Mistrzostwami Polski w klasie ORC, stąd ten tygodniowy maraton żeglarski w 
Gdańsku.  
Inne imprezy żeglarskie to oczywiście Otwarcie Sezonu Żeglarskiego, które już po 
raz 14 się odbyło. 
Regaty o Puchar Mariny oraz Baltic Sail, w którym Gdański Ośrodek Sportu też był 
partnerem.  

 
Sezon letni to wiele wydarzeń głównie na plaży i chciałbym się na nich 
skoncentrować, bo to kilkadziesiąt imprez sportowych, różnego rodzaju animacji, 
które odbywały się na Stadionie Letnim i zawodów rangi mistrzowskich, które się 
odbywały. Projekt Stadionu Letniego zamierzamy kontynuować w roku 2018 i przez 
kolejne 10 lat. Zakładamy, że ta infrastruktura, którą posiadamy, że ona taką 
trwałość będzie miała. Niebawem pojawi się konkurs na stronach Gdańskiego 
Ośrodka Sportu, w którym będziemy szukali partnera. Do tej pory partnerem 
naszego stadionu był Artur Siódmiak, znany piłkarz ręczny, który rzeczywiście 
dokonał dużo starań, aby to miejsce stało się ważnym centrum sportów plażowych 
w Polsce.  
 
Kąpieliska morskie.  
Sezon letni to 6 kąpielisk strzeżonych i 2 miejsca zwyczajowo wykorzystywane do 
kąpieli. To ponad 1400 metrów linii brzegowej, ok 70 ratowników każdego dnia 
zatrudnionych na plażach. W sumie ponad 100 pracowników. Działało także 
Gdańskie Centrum Ratownictwa Wodnego całodobowo przez cały okres. Tam 
zamiast ochrony mamy ratowników, którzy w razie potrzeby udzielają pomocy 
zarówno tej związanej z ewentualnymi zdarzeniami na wodzie, ale także 
zdarzeniami typu skalecznie, bo też są przeszkoleni w udzielaniu pierwszej pomocy 
przedmedycznej. Prowadzonych było dużo akcji profilaktycznych. Kąpieliska miały 
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Błękitne Flagi, a najważnejsze, że od 25 lat na gdańskich kąpieliskach nie było 
żadnych utonięć, co jest bardzo ważnym dla nas parametrem, który chcemy 
utrzymać jak najdłużej i oby rok 2018 również taki był dla nas.  

 
 

 
 
Wspomniane przeze mnie Błękitne Flagi. Byliśmy jedną z gmin, która miała 
największą ilość Błękitnych Flag. 6 kąpielisk otrzymało Błękitne Flagi, 3 przystanie, 
o których też za chwilę powiem otrzymały taki zaszczyt, znak jakości. Natomiast 
chcę powiedzieć, że była też wizytacja międzynarodowa. Był Grek, który odwiedza 
nasze kąpieliska bardzo skrupulatnie. Rzeczywiście kilka bardzo celnych uwag nam 
przekazał. Warto się uczyć. Warto podpatrywać i słuchać dobrych rad, ale chcę 
powiedzieć, że pan stwierdził, że drugi raz w swoim życiu, a 14 lat już sprawdza 
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kąpieliska, wystawił plaży Stogi ocenę excellence, czyli topową ocenę, którą drugi 
raz w życiu swoim wystawił. Także to już jest bardzo ważne dla nas, że to miejsce 
jest tak oceniane. Jest to wyróżnienie.   

 
Dokonaliśmy także modernizacji oświetlenia. Jest oświetlenie ledowe na molo w 
Brzeźnie. Cały czas dokonujemy konserwacji i przyszłym roku również będzie 
obięte molo tymi zabiegami i będzie też wprowadzony monitoring, poprawiona też 
estetyka, konstrukcje. Jest tam wiele ławeczek, ale oświetlenie od `97 roku nie 
było zmieniane, więc już czas najwyższy. Teraz te lampy są znacznie 
bezpieczniejsze przede wszystkim, ale też dają równomiernie światło, ale też są 
oszczędne, bo są to lampy ledowe. Koszt inwestycji to prawie 72,5 tys. zł.  

 
Jedno z wyzwań, które przed nami zostało postawione to otwarcie pływalni na 
Osowej. Pływalnia już funkcjonuje. Zdobywa coraz większą popularność, 
aczkolwiek tych pływalni jest coraz więcej.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jaka jest frekwencja teraz? 
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Ona rośnie. Jest na poziomie 60%, zależy jeszcze jakie godziny. To jest przede 
wszystkim dla młodzieży. Teraz zaczyna frekwencja rosnąć, gdyż mamy już Benefit 
od grudnia, Multisport kartę od grudnia. Karta gdańszczanina też jest powodem do 
tego. Na przykład dzień otwarty w grudniu wydaliśmy 480 kart mieszkańca. 
Odwiedziło ponad 300 osób obiekt, były zajęcia z aerobiku, więc dużo starań 
przywiązujemy do promowania tej pływalni. To przynosi powoli efekty. Myślę, że 
ten rok będzie bardzo ważny. Nie ukrywam, że konkurs, który przeprowadziliśmy 
na wynajęcie pływalni dla szkółek spowodował pewne komplikacje, bo jedna ze 
szkółek dała ceny zaporowe na poziomie 1000 zł za jedną godzinę, co było 
nierealne do osiągnięcia w przychodach i z początkiem września wycofała się. 
Oczywiście myśmy skasowali całe możliwe pieniądze za wadium i inne rzeczy. 
Natomaist jak ktoś już rozpocznie sezon…   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Już jest powtarzany?  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Już jest powtarzany, był powtarzany, ale tylko kilka godzin udało się z powrotem 
oddać w dzierżawę, natomaist jest trudno znaleźć firmy, które chciałyby zacząć 
nauczać pływać w czasie trwania roku szkolnego. Rodzice rozpoczynając rok 
szkolny układają zajęcia angielskiego, pływania, muzyki, śpiewu i innych rzeczy w 
sposób przemyślany i jak już nie ma oferty w danym miejscu to są już gdzieindziej i 
trudno jest to uzyskać. Natomiast powoli ta frekwencja narasta. Wypełniamy to 
klientami indywidualnymi i zewnętrznymi, a także wspomnianymi zabiegami, które 
były skuteczne w zakresie uzyskania dostępu do Benefit czy firm takich jak Intel, 
która też już z nami współpracuje, czy inne zakłady pracy, więc te parametry będą 
coraz to lepsze. Opinia jest bardzo dobra o tej pływalni, więc będziemy na pewno 
podnosić efektywność, co jest bardzo ważnym zadaniem na rok 2018.  
 

Kolejne obiekty to Marina.  
Kilka danych z tego naszego roku. To jest 1358 jachtów, które zawinęły do portu. 
Oczywiście Błękitna Flaga dla tego obiektu jak i do kolejnych obiektów, które 
państwu przedstwię czyli na przystań Żabi Kruk, Tamka oraz Sienna Grobla. W 
sumie 10 Błękitnych Flag.  
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Wypożyczalnia sprzętu pływającego, która funkcjonowała na Żabim Kruku i Tamce. 
Tu były do zaoferowania jednostki pływające typu kajak, łódka, rower wodny. To 
też funkcjonuje. 
 
Generał Zaruski i 44 rejsy. III miejsce w finałowym wyścigu The Tall Ships Races, 
który był z Kłajpedy do Szczecina, zajęła nasza jednostka flagowa. Uczestniczymy 
w projekcie europejskim jako lider Baltic Pass – Maritime Heritage Tours, gdzie 
wspólnie z Niemcami i Duńczykami oraz Szwedami realizujemy trasy turystyczne, 
które w przyszłości mamy nadzieję będą wykorzystywane do komercyjnych celów.  
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Dziękuję państwu za uwagę i zapraszam do zadawania pytań.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jedno pytanie. Nie ukrywam, że mam takie dzielnice, gdzie program Jaśniejszy 
Gdańsk chcemy wdrażać, ale tak jak pan powiedział, że wymienialiście te ledy na 
molo i czy w wolnej chwili bylibyście w stanie wysłać taką informację np. na ile był 
rachunek za prąd w jakim okresie, żeby porównać miesiąc do miesiąca, najlepiej 
taki jesienno – zimowy. Jestem ciekawy jak duże są oszczędności eksploatacyjne. 
Nie ukrywam, że cały czas namawiam pana Prezydenta do zwiększenia tego 
programu, tylko nie wszędzie widziałbym ledy dlatego, że jak one są na takich 
mniejszych ulicach to za bardzo oświetlają.   
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Można mniejszej mocy instalować te ledy, albo innego rodzaju klosze.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Wiem, że czasami są to olbrzymie oszczędności, szybko się zwracająca inwestycja.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Dodam też, o czym państwu nie wspomniałem tutaj, że docieplenie Miejskiej Hali 
Sportowej też miało miejsce w tym roku i to są już widoczne oszczędności jeżeli 
chodzi o energię cieplną. Także na pewno warto zadbać o energooszczędność i 
zarządzając budynkiem to warto o tym pomyśleć, bo te inwestycje się zwracają 
szybko.  

PUNKT  - 5 
 

Budowa basenu w Gdańsku Wrzeszczu w partnerstwie publiczno – prywatnym. 
Stan aktualny. 
 

Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
W tej chwili zakończyliśmy proces negocjacji z kandydatami, którzy zgłosili się do 
postępowania i formułujemy dokumenty, które są konieczne go tego, żeby było 
możliwe złożenie przez uczestników postępowania ofert. Mamy dwóch kandydatów. 
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Jedna to jest dosyć znana trójmiejska firma NDI. Druga firma jest firmą mniej 
znaną Moris Polska. Bardziej jakby wyspecjalizowana nie tyle w samym budowaniu 
ile w obiektach o charakterze sportowo – rekreacyjnym, przy czym widać po tych 
negocjacjach, że są to firmy o różnych potencjałach, różnych koncepcjach jeśli 
chodzi o zagospodarowanie tego naszego kawałka gruntu dlatego, że całe to 
przedsięwzięcie jest przez nas przynajmniej definiowane w dwóch różnych 
wariantach. To znaczy jeden wariant, który przewidywał wyłącznie taką 
infrastrukturę sportową wraz z infrastrukturą towarzyszącą komplementarną i 
drugie, które przewidywało nieco szerszy zakres z możliwością ewentualnie 
prowadzenia jakiegoś drobnego handlu czy nawet jakiś drobnych powierzchni 
biurowych. Cały czas nie wiemy do końca czy to przedsięwzięcie będzie 
realizowane w takim zakresie minimum czy też będzie to przedsięwzięcie nieco 
bardziej rozszerzone o jakieś aspekty komercyjne dlatego, że jakby wizja całego 
tego partnerstwa jest taka, że ocenie po złożeniu ofert będzie podlegać również 
jakość tej koncepcji, kompleksowość koncepcji.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jakie to są terminy jakby pan mógł nam przybliżyć. Myśmy zmieniali teraz w WPF-
ie kwoty związane z tym i proszę powiedzieć z czego to wynika, bo to był bardzo 
wysoki koszt chyba 80 mln w całym okresie trwania umowy. Może pan przybliży te 
warianty jak to wygląda, maksymalny i minimalny.  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Pierwsza informacja, że nasz wniosek do WPF-u przyszedł jeszcze przed ofertami, 
więc on jest troszeczkę obliczony na wariant maksymalny. Myśmy chcieli 
zablokować sobie środki, które będą wskazane jako maksymalna możliwa nasza 
płatność z tytułu realizacji całego przedsięwzięcia. Skąd taka duża kwota? Na to 
przedsięwzięcie składają się dwa elementy. Jeden element to jest wybudowanie 
tej całej infrastruktury, przy czym infrastruktura będzie własnością miasta od 
początku do końca. Będzie w takim trybie koncesyjnym wynajmowana temu 
operatorowi. Natomiast druga część tej płatności to jest świadczenie przez niego 
usług dostępności do tego basenu w tzw. paśmie szkolnym, czyli generalnie jest to 
opłacana przez miasto możliwość korzystanie przez uczniów wytypowanych szkół z 
zajęć w godzinach 8-15. Czyli jakby połowa tej kwoty stanowi rzeczywiście naszą 
dopłatę do nakładów inwestycyjnych na przedsięwzięcie, a druga połowa tej kwoty 
tak naprawdę to jest jakby płatność za usługę świadczoną w obiekcie na rzecz 
szkół. Stąd taka duża kwota, bo generalnie nawet jeśli chodzi o płatność tą 
inwestycyjną to ona będzie mniej więcej szacujemy w wartości połowy nakładów 
inwestycyjnych. Teraz właśnie kwestia jaką dostaniemy ofertę, bo myśmy 
szacowali nakłady od trzydziestu kilku do siedemdziesięciu kilku milionów złotych 
w zależności od rozmiarów.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nakłady łączne?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Nakłady tylko na wybudowanie.  
 



16 

 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nasze baseny kosztują średnio 12 – 14 mln zł budowa takiego basenu czy to na 
Osowej, czy na Stogach, czy w innym punkcie. I tak jak koleżanka radna Beata 
Jankowiak się tym zajmowała problem z tym, że baseny w różnych godzinach były 
dostępne. Teraz ten system się porządkuje. GOS zarządza basenami. Więc myśmy 
też na Komisji Sportu zastanawiali się czy też zarządcą czy też operatorem nie 
powinien być GOS, żeby uspójnić jednak te obiekty pod względem zarządzania, 
właśnie dostępności przez takiego operatora wiodącego, żeby też ten prywatny 
inwestor, który będzie świadczył usługi na rzecz miasta nie zabierał, mówiąc 
kolokwialnie, klientów z innych basenów, z których my korzystamy, które 
budujemy, żeby też frekwencja tam nie spadała, żeby nie kanibalizować innych, 
drogich obiektów. I tu pytanie. Jak do tego to postępowanie się opiera? Czy to jest 
w ogóle możliwe, że może być operator miejski? Czy to postępowanie już zakłada, 
że będzie zewnętrzny operator?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
To postępowanie zakłada, że będzie prywatny, zewnętrzny operator z tym, że 
jakby i założenia funkcjonalne tego basenu i nasze pewne wymogi dotyczące 
minimalnych parametrów wielkościowych są nam przekazane przez GOS i GOS 
będzie też takim … stroną umowy będzie Miasto, ale tak naprawdę jeśli chodzi o 
świadczenie usług przez tego partnera szczególnie na rzecz miasta, a jeszcze 
bardziej szczególnie w ramach tego pasma szkolnego, on będzie podlegał właśnie 
kontroli GOS-u. My ten GOS substytuujemy jako Miasto, bo ten GOS jest też takim 
docelowym użytkownikiem, „właścicielem” tego obiektu w momencie, kiedy nam 
się zakończy umowa partnerstwa publiczno – prywatnego, dlatego, że ta umowa też 
pewnie będzie trwała maksymalnie do 30 lat, a spodziewamy się, że krócej, po 
czym ta cała infrastruktura wybudowana pozostanie własnością miasta, czyli jakby 
ideą tego partnera jest odzyskać tą pozostałą część nakładów, które jakby miasto 
nie zwróci w formie dopłaty do nakładów inwestycyjnych poprzez prowadzenie tam 
działalności komercyjnej, a na tą działalność komercyjną będzie się składało 
wynajem tego basenu w godzinach tych pozostałych pozaszkolnych i w weekendy 
oraz korzystanie z tej dodatkowej kubatury, dodatkowej powierzchni komercyjnej, 
która będzie w ramach tego projektu wybudowana. Są dwie możliwość, tak jak 
mówiłem, albo ten nasz kandydat, oferent zminimalizuje nakłady koncentrując się 
wyłącznie na tej czynności, na tych działaniach sportowo – rekreacyjnych i wtedy 
jego głównym źródłem przychodu co do zasady będzie ta płatność ze strony miasta 
uzupełniana przez możliwość wynajmowania samego basenu, albo będzie to 
troszeczkę szersza koncepcja, żeby jednak te przychody z wynajmu powierzchni 
czy opłat za parkowanie, takich dodatkowych spraw będą nieco wyższe. To jest ta 
różnica jeśli chodzi o ten wybudowany basen to będzie minimalistyczna dosyć 
przestrzeń, czy też będzie tam tak jak była ta koncepcja NDI, która zakładała kilka 
pięter, wysokość zabudowy zbliżona do zabudowy tam istniejącej zgodnie z MPZP 
czyli chyba z 4 kondygnacje. Ta koncepcja tego komercyjnego zagospodarowania 
jest o tyle też dla nas interesującą, bo ona w jakiś sposób wpływa na rentowność 
całego przedsięwzięcia. Może być to ciekawsze. Dzięki temu liczymy na to, że 
mimo wybudowania i utrzymywania tej całej infrastruktury, bo też trzeba sobie 
powiedzieć, że on również w tym czasie utrzymuje. My jakby poza opłacaniem tego 
pasma szkolnego i częściowym zwracaniem nakładów inwestycyjnych jakby nie 
ponosimy żadnych kosztów i ryzyk związanych z tym przedsięwzięciem. Czyli on 
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dostarcza nam pewną jakość pewnej usługi za co ma pewien zafiksowany w umowie 
wynagrodzenie plus w zamian za to, że przekaże na koniec całą tą wybudowaną 
infrastrukturę ma częściowy zwrot nakładów inwestycyjnych.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Proszę przybliżyć, bo kolega powiedział, że średnio basen kosztuje 12-14 mln zł. Z 
czego się bierze ta suma 30-70 mln zł? 
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Z tego wszystkiego co jest wokół basenu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Proszę zacząć od wielkości basenu, długości.  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Sam basen będzie całkowicie standardowy 24,99 m.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Jaki byłby koszt wybudowania takiego basenu 50 m? 
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Ze wszystkimi fachowcami, z którymi rozmawialiśmy jeszcze przed 
ukształtowaniem tego przedsięwzięcia pytaliśmy o ten basen olimpijski to koszty 
rosną lawinowo. Generalnie i koszt wybudowania i koszt utrzymania, w tej chwili 
nie powiem dokładnie, ale to jest po prostu ogromna różnica. To nie jest 
dwukrotność, powiedzmy sobie. To jest wielokrotność tego kosztu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Jak budowaliśmy stadion to były pytania po co taki duży stadion. Okazuje się, że 
takich stadionów jak Gdański to będzie w Polsce za 5-8 lat około dwudziestu. To 
już jest jakiś standard. Cieszę się, że powstał obiekt, co prawda nie u nas, ale 
powstał tor kolarski. Szanuję osobę, która się na to zdecydowała, ale obiekt jest i 
nawet wyniki zaczynają się pojawiać, Polacy mają na torze kolarskim wyniki. 
Natomiast jeżeli chodzi o baseny olimpijskie to ile w Polsce jest?  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Ponad 30 jest. Tylko w województwie Pomorskim nie ma takiego basenu. Wszystkie 
miejscowości typu Gorzów, Dębica, Ostrowiec.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
A w Gdyni jak to wygląda?  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Decyzji nie ma, żeby to budować. Tam były rozbieżności w stosunku do 
funkcjonalności tego obiektu, czy mogą być pieniądze na obiekt, który nie będzie 
mógł funkcjonować przy największych imprezach rangi światowej z racji tej 
niewielkiej pojemności widzów. Tutaj się sprawa zatrzymała. Natomiast jesteśmy 
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ostatnim województwem w kraju, które takiej pływalni o takim charakterze nie 
posiada.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Powiem szczerze, że jak widziałem tą zmianę w WPF-ie to się spodziewałem, że 
idziemy na coś tak wielkiego, dlatego, że w sytuacji, kiedy pan jeszcze z Wydziału 
Polityki Gospodarczej mówił, że ten projekt miałby zwiększać rentowność samego 
przedsięwzięcia, ale jednocześnie być takim zwykłym basenem budowanym, 
uzupełniającym tą siatkę dzielnicową, która też jak rozmawiamy jest już dosyć 
mocno zapełniona, czy to jest opłacalne? Czy jednak w tym projekcie, bo nie ma co 
ukrywać, że ta fundacja, która miała budować basen olimpijski w Gdańsku to jest 
na wodzie pisane, a tu jednak ten ciężar powinien iść na miasto. Myśmy już 
zrezygnowali z parku wodnego jako przedsięwzięcie też nie rokujące zwrotu, przy 
dużych nakładach i budowania basenów, zmniejszenia się liczby klientów i dlatego 
to nas tu zastanawia dość mocno czy jednak, że jeżeli już mamy coś budować w 
oparciu o system ppp i dosyć duże dopłaty w przeciągu wielu lat czy to już nie 
powinno być tak jak pan przewodniczący mówi i tu się w pełni zgadzam, coś 
bardziej ambitnego?     
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
W tej chwili postępowanie jest w takim kształcie w jakim jest. Mamy troszeczkę 
mało tych kandydatów jak państwo widzicie, więc czy ono ostatecznie zakończy się 
sukcesem to też trudno mi powiedzieć.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nie jest pan wróżbitą, to na pewno, ale jak pan ocenia, bo to które postępowanie 
jest?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
To jest pierwsze postępowanie. Jeśli ono nie wyjdzie, bo dwóch kandydatów to jest 
mało, szczególnie, że tylko jeden jest taki specjalistyczny, a drugi bardziej 
nastawiony na deweloperkę, ale z kolei też ma większy potencjał, to nie 
podejmuję się powiedzieć. Przyznam szczerze, że osobiście się obawiam o to czy tą 
ofertę dostaniemy, ale mamy przygotowany teren i prawdopodobnie sam pomysł 
też i wtedy możemy wrócić do tematu i zastanowić się nad czymś większym. 
Oczywiście wtedy ten ciężar po stronie miasta prawdopodobnie byłby dosyć duży, 
bo ja w tej chwili nie jestem w stanie powiedzieć dokładnie, ale proszę mi wierzyć, 
wszyscy, z którymi rozmawialiśmy o basenach właśnie takich olimpijskich to 
mówili, że te koszty to się tak do końca nie daje zestawić.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Proszę powiedzieć w przybliżeniu sumę takiego basenu? 
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Mogę ściągnąć tego typu informacje, bo nawet z GOS-em też rozmawialiśmy o 
potencjalnie większym basenie, bo powiem, że są takie dziwaczne uwarunkowania 
kosztowe. Kolega podkreślił, że basen ma 24,99 m i nie więcej dlatego, że od 25 
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metrów rozpoczyna się już obsada dwóch ratowników. Jeżeli GOS miałby tym 
operować to już musi liczyć się ze zwiększonymi kosztami.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Nie można tak myśleć dlatego, że w pewnym momencie pieniądze będą i będzie się 
chciało zorganizować jakąś ważną imprezę i okaże się, że ten centymetr będzie 
decydujący.     
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
To oczywiście decyduje o tym, że tego typu baseny nie są w żadnym stopniu 
przeznaczone na jakieś imprezy, które miałyby jakieś znaczenie sportowe. To są 
rekreacyjne baseny. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Proszę powiedzieć ten teren, który macie przygotowany to jest przy Gedanii?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
To jest przy Gedanii, przy skrzyżowaniu Kościuszki i Legionów przy Szkole 
Podstawowej nr 49. Nie jest to wielki teren.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
To byłby basen uzupełniający sieć naszych basenów.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Myśmy na ten temat już dużo mówili. Było spotkanie, byli ludzie, którzy chcieli to 
robić z prawie gotowymi projektami.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Ten w Gdyni basen miał kosztować ok 70 mln zł. Cały kompleks. 
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Mogę spróbować ściągnąć informacje i państwu przesłać jeżeli taka będzie wola. 
Chyba bardziej problemem były koszty eksploatacji później tego basenu, bo to jest 
wielokrotnie więcej wody.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
O takim obiekcie też rozmawialiśmy, bo brakuje nam lodowiska. W tej chwili są 
wykonywane analizy przez Gdańską Agencję Rozwoju Gospodarczego jednak z 
przykładu innych miast np. Poznania wiemy, że mógłby być np. basen olimpijski i 
obok lodowisko. One mają tak wysoką synergię energetyczną, że to jest tak 
naprawdę jeden koszt czyli jakby miasto płaci rachunek jakby za jeden obiekt, bo 
dzięki wymianie ciepła, zimna i to są bardzo niskie koszty i od koleżanki radnej z 
Poznania mam taką informację, że u nich praktycznie się ten obiekt bilansuje, 
praktycznie zarabia na siebie. Dlatego się zastanawiam czy nie lepiej by było 
połączyć pewne zabiegi niż budować kolejny dzielnicowy basen, bardzo ważny na 
pewno dla dzielnicy, ale patrząc na koszty jakie jako miasto ponosimy według mnie 
taniej by było ten basen wybudować za nasze środki miasta, a taki duży projekt np. 
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w ramach ppp i wtedy zrobić go na kilkaset milionów nawet. On miałby wtedy 
większe zainteresowanie zewnętrznych firm. Mnie tylko przeraża koszt utrzymania 
tego, bo patrzę na to, że my będziemy musieli płacić za dostępność dla szkół. 
Teraz mam takie sygnały, że szkoła w Klukowie, która dojeżdża na basen w Osowej 
już rezygnuje, bo rodzice muszą autobus wykupić, albo dzieciom nie chce się, bo to 
dwie godziny w-f-u. Też mi się wydaje, że tu może być podobny problem, bo dużo 
ludzi ma baseny zaprogramowane w szkółkach. Wiem, że państwo też robią dużo 
roboty i wiem, że to postępowanie trwa, ale ponieważ mamy cały obraz tego 
naszego sportu i tutaj widzimy synergię, a wcześniej też nie było takich potrzeb.  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
To jest też postępowanie, które trwa i zabiera czas. Oddawanie kolejnych basenów 
odbyło się wtedy, kiedy już to postępowanie się toczyło. Myśmy zbierali pewne 
potrzeby na pewnym etapie. One może też się zmieniają.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Kiedy te firmy składają oferty? 
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Oni będą zapraszani, przypuszczam, w styczniu do składania ofert i około trzech 
miesięcy. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
A czy te koncepcje są możliwe do tego, że możemy się z nimi zapoznać, czy one są 
tajne?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
W tej chwili nie. W tej chwili są wstępne rysunki przedstawione do postępowania i 
z nimi jak najbardziej można się zapoznać, ale one są już mało aktualne z uwagi na 
to, że myśmy musieli zmniejszyć obszar inwestycyjny dlatego, że tam akurat były 
roszczenia wspólnot mieszkaniowych, które musieliśmy uwzględnić.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli wpisy do rejestru nie zmniejszyły wam terenu?  
 
Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Tam akurat nie. Nie możemy wybudować takiej kubatury jaką początkowo 
przewidywaliśmy z uwagi na konieczność zachowania powierzchni biologicznie 
czynnej, a skoro nam się zmniejszyła nieruchomość to i do bilansu trochę mniej 
zostało. Wyjaśnię może, bo myśmy nie mieli takich dużych ambicji, bo naszym 
pierwotnym zadaniem było zrekompensowanie utraty tego basenu Startu, na którą 
mieszkańcy dzielnicy negatywnie zareagowali, co jest zrozumiałe i myśmy też 
chcieli w tym momencie tą sytuację podłatać. To miała być taka pierwsza jaskółka 
takiego całego systemu budowy tego typu łączonych obiektów. Można się 
zastanowić na przyszłość. Zobaczymy jakie będą wyniki tego postępowania.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z państwa ma jakieś pytania? Czy pan widzi jakieś 
miejsca, które mogłyby spełniać warunki, gdybyśmy zawalczyli o obiekt olimpijski 
przyszłościowo, żeby miasto miało? Mamy gdzieś takie miejsce?   
 

Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
W sensie lokalizacji?  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tak.  
 

Pan Grzegorz Kaczorowski – Kierownik Centrum Partnerstwa i Biznesu w 
Wydziale Polityki Gospodarczej 
Myślę, że coś by się znalazło jak najbardziej. Jak będzie potrzeba to można 
przeprowadzić jakąś analizę lokalizacyjną i zastanowić się.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Każdy mówi, że to takie pieniądze, ale w sumie to podnosi rangę miasta.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tak jak pan kierownik mówi, że to jest jedyne województwo w Polsce bez basenu 
olimpijskiego.  
 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Mówimy o haśle, że jest to basen olimpijski. Łatwiej by nam było zrozumieć, że 
jest to basen 50 m spełniający wymogi. W wielu miejscach w Europie ta niecka 50 
m jest dzielona na niecki mniejsze, nawet na trzy.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Bardzo państwu dziękuję.  
 

PUNKT  - 6 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
W poniedziałek o godz. 18 w Hali Widowiskowo – Sportowej w AWFiS jest XV edycja 
Gdańskiej Gali Sportu, na którą serdecznie zapraszamy. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Pierwsze posiedzenie Komisji w przyszłym roku będzie 24 stycznia. 
 

W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:30. 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


